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Z Á P I S N I C A  

z 19. zasadnutia Mestského  zastupiteľstva Stará Turá konaného dňa 06.09.2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program rokovania:  

 

1. O t v o r e n i e, schválenie programu rokovania  

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

3. Finančné krytie podanej žiadosti v rámci projektu Podpora rozvoja zručností zamestnancov  

4. Návrh rozpočtového opatrenia č. 20240038 

5. Interpelácie poslancov 

 

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania 

 

19. zasadnutie Mestského zastupiteľstva Stará Turá (ďalej len „MsZ“) otvoril primátor mesta 

PharmDr. Leopold Barszcz (ďalej len „primátor mesta“ ) o 14:32 hod. Skonštatoval, že 

zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Prítomných bolo 7 poslancov. Ospravedlnení  boli  poslanci 

Ing. Richard Bunčiak, Zuzana Durcová, Mgr. Iveta Gavačová, Bc. Andrea Kulíšková, RNDr. 

Marianna Lukáčová a Mgr. Michal Valenčík. 

 

Primátor mesta následne predložil návrh na schválenie programu rokovania, tak ako bol zverejnený 

v pozvánke.  

 

Hlasovanie poslancov : za:    7  ( Adamkovič, Antálek, Durec, Gondár 

                                                                               Medňanský, Pecho, Pilátová )                                                                           

                        proti:    0    

    zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 1 – 19/2024 

 
Mestské zastupiteľstvo Stará Turá  s c h v á l i l o  program rokovania tak, ako bol zverejnený 

v pozvánke. 

 

Primátor mesta sa spýtal poslancov, či má niekto návrh na zmenu alebo doplnenie programu 

rokovania. 

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani návrhy. 

 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľa zápisnice 

 

Primátor mesta predložil návrh členov návrhovej komisie v nasledovnom zložení poslanci Ing. 

Peter Pecho, Ing. Ivan Durec a Mgr. Matej Antálek a za overovateľa zápisnice poslanca Jakuba 

Martina Adamkoviča. 
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Hlasovanie poslancov : za:    7  ( Adamkovič, Antálek, Durec, Gondár 

                                                                               Medňanský, Pecho, Pilátová )                                                                           

                        proti:    0    

    zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 2 – 19/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schválilo návrhovú komisiu v zložení poslanci Ing. Peter 

Pecho, Ing. Ivan Durec a Mgr. Matej Antálek a za overovateľa zápisnice poslanca Jakuba 

Martina Adamkoviča. 

 

Primátor mesta informoval, že skrutátorkou a zapisovateľkou bude Miroslava Bezáková. 

 

3. Finančné krytie podanej žiadosti v rámci projektu Podpora rozvoja zručností 

zamestnancov 

 

Informáciu podala Mgr. Jana Potfajová, vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ.  

Na úvod sa poďakovala  poslancom, že prišli na mimoriadne rokovanie MsZ.  

V súlade so zámerom zlepšovať poskytované služby zamestnancami MsÚ, využilo vedenie MsÚ 

možnosť edukácie zapojiť sa do národného projektu vzdelávania, ktoré je v gescii Úradu práce 

sociálnych vecí a rodiny pod názvom Podpora rozvoja zručností zamestnancov.  

Celkové náklady predloženej žiadosti „Vzdelávanie zamestnancov MsÚ Stará Turá“ predstavujú 

sumu 21 600 €, pričom financovanie celého projektu je formou poskytnutia externých zdrojov a 

tieto budú v plnej výške refundované, ak bude žiadosť v plnom rozsahu schválená. Témou 

vzdelávania zamestnancov je zdokonaľovanie IT a osvojenie si tzv. mäkkých zručností.  

V súčasnosti prebieha posudzovanie schvaľovania podanej žiadosti o príspevok kompetentnými 

inštitúciami. Časový harmonogram vzdelávania je striktne daný a začína už 12. septembra 2024. 

V prípade schválenia žiadosti o príspevok bude sa musieť vzdelávanie hneď začať, aby sa stihlo 

vzdelávanie ukončiť do konca októbra 2024, ako je určené v podmienkach výzvy a v 

harmonograme. Z tohto dôvodu je predložené rozpočtové opatrenie na plnú sumu, ktorá je uvedená 

v žiadosti o príspevok. Predpokladá sa, že refundácia vynaložených finančných nákladov bude ešte 

tento rok.  

V prípade, ak žiadosť o príspevok nebude schválená, vzdelávanie zamestnancov úradu nebude 

realizované. 

 

Primátor mesta doplnil, že daný projekt je zameraný na osvojenie tzv. mäkkých zručností 

zamestnancov a na vzdelávanie zamestnancov v oblasti IT. Povedal, že samospráva v minulosti 

neriešila takéto aktivity a v podstate školenia, ktoré sú, bezprostredne súvisia s danou agendou, 

alebo náplňou jednotlivých referentov MsÚ. V nemalej miere sa projekt dotýka,  už prebiehajúceho 

vzdelávania CAF na MsÚ, ktorý by mal zvýšiť kvalitatívnu úroveň práce. Iné úrady participujú na 

takýchto projektoch minimálne, no pokiaľ je možnosť získať takýto balík peňazí na vzdelávanie 

zamestnancov, tak je to podľa neho potrebné využiť. Informoval, že v pondelok 09.09.2024 by 

mesto malo dostať odpoveď z  Úradu práce sociálnych vecí a rodiny, či nám projekt schvália, resp. 

neschvália.  
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Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že v dôvodovej správe sa píše, že to bude financované 

z prebytku rozpočtu. Spýtal sa, kedy  Úrad práce sociálnych vecí a rodiny nám projekt preplatí.  

Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ mu odpovedala, že verí, že to bude do konca roka.  

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že prebytok rozpočtu na konci roka asi nebude. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že 

mesto má projekt z Úradu práce sociálnych vecí a rodiny pre terénne opatrovateľky a ten keď sa 

podá žiadosť, tak je preplatený do jedného mesiaca a dúfa, že to tak bude i pri tomto projekte.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či mesto vie, ktorých zamestnancov a v akej oblasti 

chce vzdelávať.  

Ing. Jaroslava Antalová prednostka MsÚ mu odpovedala, že mesto má stanovené konkrétne dni, 

zamestnancov a témy, pretože školenie je jeden z procesov plánovania a školenia sa museli 

rezervovať u externých firiem. Mesto chce, aby sa školenia zúčastnili všetci zamestnanci MsÚ a 

preto sú už dané ich termíny, aby si zamestnanci vedeli rozplánovať svoje aktivity. 

Poslanec Ing. Peter Pecho informoval, že Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického 

rozvoja a investícií MsÚ má rozpis školení, ktorých témami sú tímová dynamika, asertívna 

komunikácia a tzv. mäkké zručnosti. 

Mgr. Jana Potfajová, vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ informovala, že pod 

tzv. mäkké zručnosti patrí word, excel, powerpoint, umelá inteligencia, ktoré zamestnanci  

používajú, ale potrebujú sa dostať na vyššiu úroveň, aby dokázali rýchlejšie reagovať, pracovať a 

využívať technológie, ktoré majú  na počítačoch. 

Primátor mesta dodal, že je to o individuálnych návodoch a prístupe zamestnancov, pretože kurz 

ukáže návody, čo všetko sa dá robiť a potom je to na zamestnancoch do akej miery to využijú. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že ide o motiváciu zamestnancov.  

Primátor mesta povedal, že áno. Dodal, že projekt berie, ako slušný finančný balík peňazí a verí, 

že to pomôže v nastavení parametrov kvalitatívnej úrovne práce. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ informovala, že 

školenie bude vo forme workshopov a každý zamestnanec si to bude môcť vyskúšať na počítači.  

Poslanec Ing. Ivan Durec sa spýtal, ktorá spoločnosť to bude robiť. Či to bude cez verejné 

obstarávanie. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že 

to bolo robené cez prieskum trhu.  

Poslanec Ing. Ivan Durec povedal, že by vedel dať nejaké odporúčania na niektoré firmy, ktoré sú 

podľa neho dobré. Doporučil firmu IT Learning. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že  

Firma IT Learning je medzi vybranými firmami. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že ak by projekt nevyšiel, tak má kontakt na firmu, 

ktorá by školenie urobila lacno a online. 

Mgr. Jana Potfajová, vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že 

projekt je robený tak, že spĺňa potreby MsÚ a prácu s klientami. Dodala, že v rozpočte nie sú 

finančné prostriedky na pokrytie takéhoto školenia a tie čo sú, tak tie stačia iba na pokrytie 

základných vecí.  

 

Poslanci nemali ďalšie pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 
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Hlasovanie poslancov : za:    7  ( Adamkovič, Antálek, Durec, Gondár 

                                                                               Medňanský, Pecho, Pilátová )                                                                           

                        proti:    0    

    zdržal sa :   0  

 

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 3 – 19/2024 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje zabezpečenie finančného krytia podanej 

žiadosti o poskytnutie príspevku na vzdelávanie zamestnancov v rámci projektu „Podpora 

rozvoja zručností zamestnancov“ v sume 21 600 €. 

 

4. Návrh rozpočtového opatrenia č. 20240038 

  

Informáciu podal Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ. 

 

 V súlade s § 14 ods. 2 písm. c) zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov sa predkladá 

primátorovi mesta návrh na rozpočtové opatrenie  –  povolené prekročenie a viazanie výdavkov, 

a to: 

 

navýšením výdavkov na položke rozpočtu:  

 

15.2. Podprogram: Administratíva - vnútorná správa, 

       riadok Vzdelávanie;  ekonomická klasifikácia: 637; Typ: B v sume 21 600 € 

 

Prekročenie výdavkov rozpočtu nie je viazané navýšením príjmovej časti rozpočtu; financovanie 

bude zrealizované z prebytku rozpočtu. 

Toto rozpočtové opatrenie zvyšuje výdavkovú časť rozpočtu a z uvedeného dôvodu ponižuje 

výsledné rozpočtové hospodárenie o sumu 21 600 €.  

Predpokladá sa, že refundácia vynaložených finančných nákladov bude ešte tento rok.  

Po schválení žiadosti mesto Stará Turá zrealizuje rozpočtové opatrenie, ktorým navýši bežné 

príjmy v príjmovej časti rozpočtu v položke 310 tuzemské bežné granty a transfery – podpoložka 

dotácia v VU MPSVAR SR na pohreb, vzdelávanie, dotácia COVID 19, ekonomická klasifikácia 

312. 

V prípade, ak žiadosť o príspevok nebude schválená, vzdelávanie zamestnancov úradu nebude 

realizované a rozpočtovým opatrením sa zruší navýšenie výdavkov o sumu 21 600 € v položke 

rozpočtu, ktorá je uvedená v tomto rozpočtovom opatrení.  

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky ani protinávrhy. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh uznesenia tak, ako je uvedený v písomnom materiáli. 
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Hlasovanie poslancov : za:    7  ( Adamkovič, Antálek, Durec, Gondár 

                                                                               Medňanský, Pecho, Pilátová )                                                                           

                        proti:    0    

    zdržal sa :   0  

MsZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  č. 4 – 19/2024 

 

Mestské zastupiteľstvo Stará Turá schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 20240038 (Finančné 

krytie podanej žiadosti v rámci projektu Podpora rozvoja zručností zamestnancov). 

 

Primátor mesta sa poďakoval prítomným poslancom za podporu projektu. 

 

5. Interpelácie poslancov 

 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že má dotaz od občana, ktorý sa pýta, či sa bude meniť krov na 

budove Zariadenia pre seniorov ( bývalý MsÚ ). 

Primátor mesta mu odpovedal, že nie. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ informovala, že by 

sa mali meniť iba zlé časti. 

Primátor mesta doplnil informáciu, že krov je použiteľný a vymenia sa iba tie miesta, ktoré treba 

vymeniť.  

Poslankyňa Ing. Mgr. Zdena Pilátová informovala, že sa od pani Mgr. Júlie Bublavej členky 

Komisie pre sociálne veci a bývanie pri MsZ mesta Stará Turá dozvedela, že bude robiť podujatie  

Pomôžme deťom s autizmom v Tábore Podvišňové. Spýtala sa, či sa na túto akciu robilo 

rozpočtové opatrenie.  

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ jej odpovedala, že 

rozpočtové opatrenie je v sume 600 € a môžu sa začať objednávať potrebné veci.  

Ing. Jaroslav Holota vedúci oddelenia ekonomiky a majetku mesta MsÚ doplnil informáciu, že toto 

rozpočtové opatrenie, ktoré podpísal pán primátor, uvidia poslanci,  keď sa bude prerokovávať  VI. 

zmena rozpočtu na rok 2024. 

Poslanec Ing. Ivan Durec, riaditeľ spoločnosti LESOTUR s.r.o. Stará Turá informoval, že 

spoločnosti bolo doručené rozhodnutie od PPA, že bol schválený projekt na opravu cesty „ Grúnka 

“, v sume 430 000 €. Podiel spoločnosti LESOTUR s. r. o. Stará Turá na projekte je 80 000 €, ktoré 

má na účte a  je na to i stavebné povolenie.  

Primátor mesta sa spýtal, či vie o tom dozorná rada spoločnosti. 

Poslanec Ing. Ivan Durec odpovedal, že nie.  

Primátor mesta poprosil, aby bola o tom informovaná dozorná rada spoločnosti. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal na IBV Nové Hnilíky. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že 

podmienky súťaže a všetky s tým súvisiace doklady mesto poslalo na kontrolu Úradu pre verejné 

obstarávanie (ďalej len „ÚVO“). Ak budú z ÚVO pripomienky, tak ich mesto zapracuje a potom 

vyhlási verejné obstarávanie.  

Primátor mesta povedal, že zo strany mesta všetky veci a parametre, ktoré sa považovali za 

nevyhnutné a vhodné, boli spracované, po konzultácii s ÚVO.  
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Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, že keď vyzerá, že verejné obstarávanie bude 

vyhlásené, či by sa nepodnikli konzultácie s  lokálnymi firmami alebo firmami z tohto kraja, o 

ňom, aby sa mohli na takéto niečo pripraviť.  Predpokladal, že keď budú mať na rozhodnutie 15 

dní, že či idú do toho alebo nejdú, že to môže byť  pre nich dosť krátka doba. Povedal, že vníma 

situáciu developerov, s niektorými sa rozprával, vie ako oni rozmýšľajú o investíciách a väčšinou 

tých 15 dní môže byť dosť málo, aby sa rozhodli. Spýtal sa, či máme informáciu od nejakého 

konkrétneho.  

Primátor mesta mu odpovedal, že ju nemáme, lebo to sú vlastne takzvané predbežné trhové 

konzultácie, ktoré sa musia zaznamenať protokolárne, že ste s niekým takto komunikovali. Mala 

by byť vyhotovená zápisnica, ideálny by bol audiozáznam, o čom ste sa rozprávali.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že by to mohlo byť aj verejné, že sa pošle e-mail, môžu 

sa pozvať na nejaké stretnutie, kde prídu viacerí.  Prebehnú tam nejaké konzultácie, z ktorých sa 

môže spraviť zápisnica a môže sa spraviť aj záznam, z toho čo sa tam odprezentuje. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že 

sa to verejne nemôže robiť takto, lebo tým pádom, by mesto dalo priestor, kde by sa tie firmy mohli 

stretnúť, dohodnúť, kto do toho pôjde, alebo dá najvyššiu sumu. To sa proste nemôže takto robiť, 

aby sa oni medzi sebou stretli na jednom mieste. Dodala, že je to proti pravidlám verejného 

obstarávania.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár sa spýtal, či neexistuje cesta, ako to marketingovo spraviť. 

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že existuje cesta, že sa minimálne oznámi, že sa bude také niečo 

diať. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, aby sa dal aspoň nejaký prvotný e-mail, že chystáme 

takéto niečo a pripravte sa, tu sú nejaké informácie, ktoré môžu byť na webovej stránke kľudne, 

aby sa minimalizovala možnosť, že sa nikto neprihlási. 

Poslanec Jakub Martin Adamkovič povedal, že takéto konanie by mohlo hraničiť so 

zvýhodňovaním alebo znevýhodňovaním podnikateľských subjektov, pretože komu sa to pošle 

stavebným subjektom v kraji, čo keď sa prihlási niekto z banskobystrického kraja, kto nebude mať 

čas sa pripraviť. Nepotrebujeme, si urobiť marketing tak, aby potom niekto nemohol povedať, že 

niekto mal viac času sa pripraviť. 

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že sa bojí, že sa nikto neprihlási. 

Primátor mesta povedal, že je tam to riziko, že sa nikto neprihlási. Dodal, že si myslí, že tak ako to 

teraz odznelo, treba to doladiť tak, aby to potom nebolo napadnuté, kedže je to konzultované 

s ÚVO.  

Poslanec Ing. Peter Pecho povedal, že absolvoval niekoľko školení o verejnom obstarávaní a to nie 

je o tom, že by mesto niekoho priorizovalo z kraja, ale o tom,  aby zabezpečilo lepšiu hospodársku 

súťaž a oslovilo dostatočný počet účastníkov.  

Poslanec Ing. Mgr. Martin Gondár povedal, že nemusí sa hovoriť o sume, ale o spôsobe, lebo podľa 

neho 15 dní na verejné obstarávanie je málo.  

Poslanec Ing. Peter Pecho sa spýtal, či je daný termín do kedy sa majú stavebné práce vykonať, 

lebo lokalita je vnímaná tak, že sa tam v zime nedá stavať. 

Poslanec Jakub Martin Adamkovič mu odpovedal, že termín je do 30.06.2025. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ povedala, že ten 

termín je daný tým, aby sa zimné obdobie mohlo vyňať, aby bol dostatok času na realizáciu. 

Poslanec Ing. Peter Pecho sa spýtal, či je možné dať 30 dní namiesto 15 dní na verejné obstarávanie, 

kedže termín je do 30.06.2025, čo sa týka stavebných prác.  
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Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ navrhla, aby sa tak, 

ako je teraz verejné obstarávanie nastavené, spustilo a keď mesto nebudeme úspešné, tak spraví 

pre to ďalšie kroky. Je tam na to čas, kedže je tam zimné obdobie.  

Primátor mesta jej oponoval, že ak to má mestu pomôcť, že tam nebude 15 dní, ale 30 dní a dá sa 

v podstate väčší časový priestor, aby sa záujemci zorientovali, tak by bol za to. 

Mgr. Jana Potfajová vedúca oddelenia strategického rozvoja a investícií MsÚ mu odpovedala, že 

nevie na koľko dní to je nadstavené a je to návrh. Je to na meste koľko dní tam dá.  

Primátor mesta povedal, že to je dobre. Navrhol, aby sa to na najbližšom zasadnutí Komisie pre 

ekonomiku, majetok mesta a podnikanie pri MsZ mesta Stará Turá prerokovalo. 

    

Poslanci nemali ďalšie otázky ani pripomienky.  

 

Primátor mesta sa poďakoval poslancom, za účasť na mimoriadnom zasadnutí MsZ. 

 

Po vyčerpaní programu ukončil primátor mesta zasadnutie MsZ o 15:00 hod.. 

 

 

 

 

Spracovala : Miroslava Bezáková    ........................................ 

           

V Starej Turej, dňa 11.09.2024 

 

Overovateľ zápisnice:  Jakub Martin Adamkovič  .......................................... 

 

 

Ing. Jaroslava Antalová     .......................................... 

    Prednostka MsÚ 

 

PharmDr. Leopold Barszcz     .......................................... 

     Primátor mesta    


